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ABSTRACT 

 
Master's thesis: 63 p., 5 figure, 55 sources. 

 
OFFSHORE MARKET, ONSHORE MARKET, RMB 

INTERNATIONALIZATOPN, CROSS-BORDER TRADE, CROSS-BRODER 

SRTTLEMRNT, INVESTMENT, INVESTMENT ENVIRONMENT, BELARUS 

 

The aim of the work is to international experience of RMB internationalization, 

the influencing factors of RMB internationalization, and the. Deepen the relationship 

between financial market deepening and RMB internationalization, build RMB 

international cycle theory, RMB international. The linkage relationship between the 

onshore market and the offshore market (including functional linkage and price linkage) 

and RMB internationalization.  

The relevance of the master's work is to First of all, this paper studies the 

international experience of RMB internationalization. 

The object of the study is financial markets. First of all, this paper studies the 

international experience of RMB internationalization, and analyzes the relationship 

between the internationalization of the US dollar and New York’s. International 

Financial Center, Construction, Pound Internationalization and London International 

Financial Center Construction, Yen Internationalization and Tokyo International. 

The subject of the study is paper studies the influencing factors of RMB 

internationalization. 

Scientific novelty of the research: RMB countries. There is a co-integration 

relationship between the internationalization of RMB and its influencing factors. The 

influencing factors of RMB internationalization are the Granger reasons for RMB 

internationalization. 

The area of possible practical application of the research of the work is China's 

financial market, including stocks, bonds, futures, etc. This paper studies the mutual 

promotion of RMB internationalization and the deepening of financial markets in 

Shanghai and Shenzhen. 

Empirical analysis of factors potentially influencing the investment climate in 

the Republic of Belarus, given. 

Master's thesis is an independently completed research. 
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Магистерская диссертация: 63 с.,5рис, 55 источников. 

 

ОФФШОРНЫЙ РЫНОК, ОФШОРНЫЙ РЫНОК, 

ИНТЕРНАЦИОНАЛИЗАЦИЯ ЮАНЯ, ПРИГРАНИЧНАЯ ТОРГОВЛЯ, 

ТРАНСГРАНИЧНЫЕ РАСЧЕТЫ, ИНВЕСТИЦИИ, ИНВЕСТИЦИОННАЯ 

СРЕДА, БЕЛАРУСЬ. 

 

Целью работы является изучение международного опыта 

интернационализации юаня, факторов, влияющих на интернационализацию 

юаня, а также. Углубление связи между углублением финансового рынка и 

интернационализацией юаня, построение теории международного цикла юаня, 

международного юаня. Связь между внутренним рынком юаня и оффшорный 

рынок (включая функциональную связь и ценовую связь) и 

интернационализацию юаня. 

Актуальность магистерской работы заключается в том, что прежде всего в 

данной статье изучается международный опыт интернационализации юаня. 

Объект исследования – финансовые рынки. Прежде всего, в этой статье 

изучается международный опыт интернационализации юаня и анализируется 

взаимосвязь между интернационализацией доллара США и Нью-Йорка. 

Международный финансовый центр, строительство, интернационализация 

фунта и строительство Лондонского международного финансового центра, 

интернационализация иены и международный Токио. 

Предметом исследования являются исследования факторов, влияющих на 

интернационализацию юаня. 

Научная новизна исследования: страны юаня. Существует 

коинтеграционная связь между интернационализацией юаня и факторами, 

влияющими на него. Факторами, влияющими на интернационализацию юаня, 

являются причины интернационализации юаня по Грейнджеру. 

Областью возможного практического применения исследования работы 

является финансовый рынок Китая, включая акции, облигации, фьючерсы и т. д. 

В статье исследуется взаимное продвижение интернационализации юаня и 

углубление финансовых рынков в Шанхае и Шэньчжэне. Дан эмпирический 

анализ факторов, потенциально влияющих на инвестиционный климат в 

Республике Беларусь. 

Магистерская диссертация представляет собой самостоятельно 

выполненное исследование. 
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